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Projekt – Protokołu  nr LXX (70) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 21 września 2023 r.  

    w godz. 1300-1725 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Anna Iwaniuk stwierdziła quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał i przyjmowanie sprawozdań: na 15 Radnych 

stanowiących ustawowy skład Rady obecnych było 12 Radnych /lista obecności  

w załączeniu- zał. nr 1 do protokołu/.  

Obecni: 

1. Andrzej Ciołek 

2. Józef Dominiuk  

3. Jarosław Wiktor Dzienis 

4. Anna Falińska 

5. Alicja Anna Iwaniuk 

6. Małgorzata Marianna Kuliś 

7. Marek Kuskowski 

8. Leszek Retel  

9. Grażyna Barbara Senda 

10. Karol Szablak  

11. Wioletta Tomaszewska-Walc  

12. Marzanna Marianna Wardziejewska 

13. Piotr Wasilewski  

14. Stanisław Wójtowicz 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Anna Iwaniuk poinformowała wszystkich 

uczestników sesji Rady Powiatu w Gołdapi, iż obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Anna Iwaniuk przywitała przybyłych na Sesję 

Radnych Rady Powiatu, dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych, naczelników  
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i pracowników Starostwa Powiatowego otworzyła obrady LXX (70) Sesji Rady Powiatu /lista 

obecności w załączeniu – zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przedstawiła proponowany porządek 

obrad. Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk zapytała, czy są jakieś uwagi bądź 

zmiany do porządku obrad /porządek obrad w załączeniu –zał. nr 3 do protokołu/.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu.  

 

Ad. 3.  

Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z LXIX (69) Sesji Rady Powiatu został wyłożone 

do wglądu i przesłany drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady zapytała, czy Radni mają 

uzupełnienia bądź sprostowania do protokołów. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeszła do przegłosowania protokołów.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXIX (69) Sesji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta 

Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski, Piotr Wasilewski 
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Ad. 4.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przedstawiła informację 

Przewodniczącego Rady z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że miała stały kontakt  

z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami Starostwa, a przede 

wszystkim Zarządem Powiatu między innymi: 

– zajmowała się sprawami bieżącymi Rady Powiatu,  

– pracowała nad porządkiem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

– pełniła dyżur we wtorek w godz. 14.30 – 15.30. oraz była w stałym koncie z Biurem Rady. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu.  

 

Ad. 5 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w terminie  

od 23 czerwca 2023 roku do 21 września 2023 roku Zarząd Powiatu w Gołdapi odbył  

7 posiedzeń, na którym zajmował się między innymi /informacja w załączeniu- zał. nr 4 

do protokołu/: 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Placówek Edukacyjno 

Wychowawczych w Gołdapi; 

b) przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, składającej się z działki nr 59/3 o pow. 0,0135 ha, położonej w obrębie 

Juchnajcie gmina Gołdap, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

c) odwołania Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi  

z zajmowanego stanowiska kierowniczego; 

d) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Nr 332/2023 Zarządu Powiatu  

w Gołdapi z 29 czerwca 2023r. w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora 

Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi; 

e) w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o 

stopień nauczyciela mianowanego – 6 uchwał; 

f) zmian budżetu powiatu w roku 2023 – 4 uchwały; 
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g) rozpatrzenia petycji Zjednoczenia Chrześcijańskich Rodzin w sprawie wykonania 

remontu drogi powiatowej nr 1815N na odcinku Osieki – Widgiry – referuje Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi; 

h) wytycznych do opracowania projektu budżetu Powiatu Gołdapskiego na 2024 r. 

i projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej;  

i) udzielenia pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania Organu Prowadzącego 

we wszelkich relacjach z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie 

dotyczących udziału Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi  

w programie Erasmus+, w tym do składania w imieniu i na rzecz Organu Prowadzącego 

oświadczeń woli i wiedzy dla Fundacji; 

j) wyznaczenia nauczyciela zastępującego dyrektora Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Gołdapi w przypadku jego nieobecności. 

2. Zarząd rozpatrzył  

✓ wniosek w sprawie przyjęcia projektu „Programu współpracy powiatu gołdapskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3. ustawy  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2024”; 

✓ wniosek w sprawie wygaszenie trwałego zarządu dla nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 59/3 o pow. 0,0135 ha, 

położonej w obrębie Juchnajcie gmina Gołdap, stanowiącej własność Powiatu 

Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie podpisania upoważnienia do podejmowania czynności  

w Generatorze Funduszu Solidarnościowego; 

✓ wniosek w sprawie zmian w Umowie Nr PS/11/2007 z dnia 29 marca 2007 r.  

o finansowanie kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi w części 

nieobjętej dofinansowaniem Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w związku z podwyższeniem wskaźnika T algorytmu 

przekazywania środków PFRON samorządom Wojewódzkim i Powiatowym. 

3. Zarząd zapoznał się: 

✓ informacją o stanie i strukturze bezrobocia oraz formie przeciwdziałania bezrobociu  

w I półroczu 2023 roku; 

✓ informacją dotyczącą przebiegu letniego sezonu turystycznego w 2023 w Powiecie 

Gołdapskim; 
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✓ informacją o funkcjonowaniu szkół i placówek oświatowych w roku szkolnym 

2022/2023; 

✓ informacją dotyczącą przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 

2023/2024. 

4 Zarząd opracował projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

✓ pozbawienia odcinka drogi powiatowej nr 1936N o długości 3235 m (działka numer 

ewidencyjny 3306, 3412, 3467, 4338, 4368, 4494, 3338 obręb Żytkiejmy oraz numer 

ewidencyjny 264 obręb Maciejowięta, gmina Dubeninki) dotychczasowej kategorii 

poprzez wyłączenie jej z użytkowania; 

✓ zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2023 

roku; 

✓ przyjęcia „Programu współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3. ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie", na rok 2024; 

✓ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu gołdapskiego w 2023 r.; 

✓ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2039; 

✓ zmian budżetu powiatu w roku 2023. 

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w dniu 23 czerwca 

2023 roku Rada Powiatu w Gołdapi na LXIX (69) posiedzeniu podjęła 7 uchwał, których 

projekty opracował: Zarząd Powiatu - 1 projekt uchwały; Sekretarza Powiatu - 1 projekt 

uchwały; Wydział Finansowy  – 5 projektów uchwał. Powyższe uchwały zostały przekazane 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Wojewodzie Warmińsko – Mazurskiemu w celu 

poddania kontroli zgodności z prawem oraz publikacji. Uchwały zostały zrealizowane 

zgodnie z ich treścią. Szczegółowa informacja dostępna jest w Biurze Rady i Zarządu 

Powiatu. 

 

Ad. 6. 

Wiceprzewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Grażyna 

Senda poinformowała, iż posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu odbyło się w dniu  
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19 września br. Wiceprzewodnicząca przedstawiła opinie Komisji Stałych Rady Powiatu  

do materiałów będących przedmiotem posiedzenia Sesji Rady Powiatu Przewodniczący 

Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony 

Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna Senda poinformowała,  

że komisja wniosków nie wypracowała /opinia Komisji Stałej w załączeniu – zał. nr 5 do protokołu/ 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Dominiuk poinformowała, że w dniu  

19 września 2023 roku Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrola Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w zakresie organizacji pieczy zastępczej w powiecie gołdapskim. Komisja 

wniosków nie wypracowała.  

 

Ad. 7 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński przedstawił 

informację o stanie i strukturze bezrobocia oraz formie przeciwdziałania bezrobociu                       

w I półroczu 2023 roku /informacja w załączeniu – zał. nr 6 do protokołu/. 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński szczegółowo 

przedstawił informację dotyczącą stanu i struktury bezrobocia oraz formie przeciwdziałania 

bezrobociu w I półroczu 2023 roku. 

 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu zapoznała się z informacją o stanie i strukturze bezrobocia oraz formie 

przeciwdziałania bezrobociu w I półroczu 2023 roku 

 

Ad. 8 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Gołdapi Pan Tomasz Jegliński, W zastępstwie 

Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej Sekretarz Powiatu Pani Anna 

Makowska Sekretarza oraz Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gołdapi Pani 

Grażyna Mentel przedstawili informacje dotyczące przebiegu letniego sezonu turystycznego 

w 2023 w Powiecie Gołdapskim /prezentację w załączeniu- zał. nr 7, 8, 9 do protokołu/. 
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W zastępstwie Komendanta Powiatowy Policji w Gołdapi informację dotyczącą przebiegu 

letniego sezonu turystycznego w 2023 roku w Powiecie Gołdapskim w formie prezentacji 

multimedialnej bardzo szczegółowo przedstawił zastępca Komendanta Powiatowego Policji 

w Gołdapi Pan Tomasz Jegliński  

 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W zastępstwie komendant Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Gołdapi Sekretarza 

Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że powyższą informację Pan Komendant 

przedstawił bardzo szczegółowo na posiedzeniu Komisji Stałej Gołdap Sekretarza Powiatu 

Pani Anna Makowska dodała, że mieli Państwo powyższa informację w materiałach była 

możliwość zapoznania. Ze względu na obowiązki służbowe Pan Komendant nie może  

w chwili obecnej przedstawić powyższej informacji i prosi o przyjęcie informacji dotyczącej 

przebiegu letniego sezonu turystycznego w 2023 roku w Powiecie Gołdapskim. 

 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji.  

 

Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc powiedziała, że sprawozdanie  

nie powinno być przedstawiane tylko na Komisji ale również na sesji aby mieszkańcy 

również mogli je usłyszeć. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gołdapi Pani Grażyna Mentel bardzo 

szczegółowo przedstawiła informację dotyczącą przebiegu letniego sezonu turystycznego  

w 2023 roku w Powiecie Gołdapskim w formie prezentacji multimedialnej. 

 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji.  

Pytań nie zgłoszono. 

  

Rada Powiatu zapoznała się z informacją dotyczącą przebiegu letniego sezonu 

turystycznego w 2023 roku w Powiecie Gołdapskim. 
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Ad. 9. 

Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow, Dyrektor 

Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski, Dyrektor Zespołu Szkół 

Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk, Dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjno-

Wychowawczych w Gołdapi Pan Andrzej Pianka przedstawili informację o funkcjonowaniu 

szkół i placówek oświatowych w roku szkolnym 2022/2023 /prezentację w załączeniu- zał. nr  

10,11,12,13 do protokołu/. 

Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow bardzo 

szczegółowo przedstawiła informację o funkcjonowaniu szkół i placówek oświatowych                

w roku szkolnym 2022/2023 w formie prezentacji multimedialnej.  

 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski bardzo 

szczegółowo przedstawił informację o funkcjonowaniu szkół i placówek oświatowych w roku 

szkolnym 2022/2023 w formie prezentacji multimedialnej. 

 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk bardzo szczegółowo 

przedstawił informację o funkcjonowaniu szkół i placówek oświatowych w roku szkolnym 

2022/2023 w formie prezentacji multimedialnej. 

 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji.  

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi Pan Andrzej Pianka 

bardzo szczegółowo przedstawiła informację o funkcjonowaniu szkół i placówek 

oświatowych w roku szkolnym 2022/2023 w formie prezentacji multimedialnej.  

 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji.  

 

Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc powiedziała, że wszystko jest idealnie 

przygotowane i warto podkreślić, że jest to również zasługa 10 letniej pracy poprzedniego 

dyrektora. Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc powiedziała, że to ile 

poprzednia Pani dyrektor zrobiła dla szkoły zasługuje na uznanie oraz podziękowanie.  

 

Dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi Pan Andrzej Pianka 

powiedział, że na rozpoczęciu roku szkolnego sam osobiście podziękował poprzedniej Pani 

dyrektor. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że na pierwszej radzie 

pedagogicznej, która odbyła się 1 września, Pani Starosta w imieniu zarządu również złożyła 

podziękowania. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu zapoznała się z informacją o funkcjonowaniu szkół i placówek 

oświatowych w roku szkolnym 2022/2023. 

 

Ad. 10. 

Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow, Dyrektor 

Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski, Dyrektor Zespołu Szkół 

Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk, Dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjno-

Wychowawczych w Gołdapi Pan Andrzej Pianka przedstawili informację dotyczącą 

przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnym 2023/2024 /prezentacje w załączeniu – 

zał. nr 14,15,16,17 do protokołu/. 
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Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow 

poinformował, że od 05.09.2023 r. w Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Gołdapi 

zatrudnionych jest 10 pracowników pedagogicznych na 7 i ¾ etatu, w tym: 4 psychologów  

(3 etaty), 6 pedagogów (3 i ¼ etatu), w tym: dyrektor (½ etatu pedagoga), pedagog (½ etatu 

logopedy), 2 logopedów (1 i ½ etatu logopedy). Wszyscy zatrudnieni specjaliści posiadają 

kwalifikacje wymagane na zajmowanych stanowiskach – psychologa, pedagoga 

(oligofrenopedagoga, surdopedagoga), socjoterapeuty, logopedy. Liczba nauczycieli  

w podziale na stopnie awansu zawodowego przedstawia się następująco: 5 nauczycieli 

dyplomowanych, 3 nauczycieli mianowanych, 1 nauczyciel kontraktowy, 1 nauczyciel 

początkujący. W poradni jest zatrudnionych 3 pracowników administracji i obsługi (2 etaty), 

lekarz uczestniczący w posiedzeniach Zespołów Orzekających (2/40), fizjoterapeuta (2/40)  

oraz informatyk (2/40). Pomieszczenia Poradni są przygotowane do pracy w roku szkolnym 

2023/2024. W roku szkolnym 2022/2023 wyremontowano sekretariat, 2 gabinety 

psychologiczne, gabinet pedagogiczny, gabinet logopedyczny. Przewidziany jest też remont  

2 gabinetów pedagogicznych oraz wymiana wszystkich drzwi, w gabinetach. Zaopatrzenie  

w pomoce dydaktyczne oraz narzędzia do badań i terapii jest w stopniu zadowalającym – 

przewidziano zakup baterii diagnostycznych do badań pedagogicznych oraz narzędzia  

do badania psychologicznego - Skala Inteligencji Stanford-Binet 5. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski poinformował, 

że liczba uczniów wynosi 350 w 12 oddziałach: 5 klasy I – 158 uczniów, 3 klasy II – 86 

uczniów, 2 klas III – 30 uczniów, 2 klas IV – 45 uczniów. Kadra nauczycielska to 24 

nauczycieli, w tym: 18 – dyplomowanych, 2 – mianowanych, 4 – początkujących. Baza 

lokalowa składa się z 16 – sal lekcyjnych, 2 – pracownie komputerowe, 1 – biblioteka, 1 – 

sala gimnastyczna. Szkoła przygotowana do rozpoczęcia roku szkolnego 2023/2024. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk poinformował,  

że szkoła jest przygotowana do pracy w roku szkolnym 2023/2024. Dokonaliśmy naboru  

do 3 oddziałów technikum w zawodach: technik logistyk ze specjalnością edukacja obronna, 

technik żywienia i organizacji usług gastronomicznych, technik ekonomista, technik 

organizacji turystyki, technik informatyk oraz do 3 oddziałów  Branżowej Szkoły I stopnia  

w zawodach mechanik pojazdów samochodowych, klasa wielozawodowa oraz klasa 

wielozawodowa ze sprzedawcami.  Połączono klasę 2w i 2m. Ogółem w klasach  

w 20 oddziałach uczyć się będzie 560 uczniów. W szkołach zaocznych nie dokonaliśmy 

naboru do żadnego oddziału. Stan kadry uległ lekkiej zmianie w porównaniu do poprzedniego 

roku, nie ma nauczyciela z ograniczonym etatem. Przeliczając przydział godzin w etaty stan 

kadry to 44,24 etatu. Wszyscy nauczyciele pracują zgodnie z kwalifikacjami. Nie mam 

braków kadrowych. Jeden nauczyciel przebywa na długoterminowym zwolnieniu. Poza tym 

szkoła zatrudnia 8 osób administracji i obsługi. Wykonano wszystkie zalecenia PSSE. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Radna Powiatu Pani Anna Falińska zapytała o lokalizację strzelnicy oraz termin jej 

uruchomienia. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk odpowiedział,  

że według procedury do 30 listopada jest koniec terminu dostawy oraz uruchomienia. 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk dodał, że jeżeli  

to będzie wcześniejszy termin to strzelnica zostanie otworzona wcześniej a jeżeli nie,  

to 1 grudnia jest to maksymalny, ostateczny termin, kiedy ta strzelnica będzie uruchomiona. 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk poinformował,  

że strzelnica znajduje się w pierwszym budynku głównym w Zespole Szkół Zawodowych  

w Gołdapi w piwnicy, tam adaptowane jest pomieszczenie na nią i na magazynek  

dla tej strzelnicy. 

 

Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc zapytała jaka jest mniej więcej liczba osób 

w klasach.  
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Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk odpowiedział,  

że różnie. Pierwsze technikum, dwie klasy są po 35 osób, jedna prawie 40, a branżówki 25, 36 

i 35. O tak. Drugie oraz trzecie również ponad 30, ponieważ nastąpiło połączenie pewnych 

klas. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi Pan Andrzej Pianka 

poinformował, że zgodnie z założeniami placówka systematycznie realizuje plan dydaktyczno 

– opiekuńczo - wychowawczy oraz koncepcję rozwoju Zespołu Placówek Edukacyjno - 

Wychowawczych w Gołdapi. Od stycznia 2023 roku placówka ponownie pełni rolę 

wiodącego ośrodka koordynacyjno – rehabilitacyjno – opiekuńczego w ramach rządowego 

programu „Za życiem” Utworzenie ośrodków koordynacyjno – rehabilitacyjno - 

opiekuńczych ze szczególnym uwzględnieniem wczesnego wspomagania rozwoju dzieci od 

momentu wykrycia niepełnosprawności lub zagrożenia niepełnosprawnością. W roku 

szkolnym 2022/2023 odbyły się kontrole: Kontrola kompleksowa ze Starostwa Powiatowego 

w Gołdapi w okresie maj – czerwiec 2022 r. - brak zaleceń. Kontrola doraźna Kuratorium 

Oświaty w Olsztynie Delegatura w Ełku – zalecenia: Zaleca się dyrektorowi szkoły 

przestrzeganie kompetencji rady pedagogicznej w zakresie opiniowania projektu planu 

finansowego placówki na kolejny rok szkolny zgodnie z art. 70 ust. 2 pkt 2 ustawy  

z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. 2021 oz. 1082 z późn. zm.). Zaleca się 

dyrektorowi szkoły dokumentowanie zebrań rady pedagogicznej zgodnie z § 22 pkt 1 

regulaminu rady pedagogicznej. Zakończono inwestycję pod nazwą: „Adaptacja pomieszczeń 

po Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” w Gołdapi na potrzeby ZPEW w Gołdapi. W nowo 

powstałym skrzydle utworzono trzy sale, w tym salę konferencyjną z przyległymi 

pomieszczeniami gospodarczymi oraz zapleczem sanitarnym. Pozyskano środki z programu 

Aktywna tablica. Kontynuowano działania w ramach programu Laboratoria Przyszłości.  

W placówce rozpoczęła działalność Spółdzielnia Uczniowska „Orły biznesu” oraz Sekcja 

Olimpiad Specjalnych „Olimpic Tim Gołdap”. Przy współpracy w Fundacją Projekt Arche 

realizowane były projekty: „Rodzina - wespół zespół” oraz „Zespoleni”, których głównym 

celem jest wsparcie rodzin w różnych obszarach ich funkcjonowania społecznego; w ramach 

projektu uczniowie oraz ich rodziny uczestniczą w zajęciach terapeutycznych; ponadto, 

uczestniczy otrzymują wsparcie psychologiczne oraz specjalistów w zakresie 
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autoprezentacji, asertywności, treningów umiejętności społecznej, wychowania  

bez przemocy. „KreujeMy” - projekt mający na celu promowanie ekonomii społecznej wśród 

młodzieży,  w tym członków Spółdzielni Uczniowskiej „Orły Biznesu”. Odnotowuje się: 

spadek liczby dzieci biorących udział w zajęciach ww. (upatruje się zmniejszenia ilości dzieci 

na wwr ze względu na brak możliwości przyjmowania wniosków rodziców/opiekunów - brak 

możliwości składania aneksów do arkusza organizacyjnego na rok 2022/2023 - decyzja 

organu prowadzącego). wzrost liczby uczniów szkoły, ilość wychowanków w internacie  

i bursie szkolnej pozostaje na podobnym poziomie co w porównywalnym okresie roku 

ubiegłego. W Zespole pracowało 47 nauczycieli, w tym 8 w wymiarze godzinowym. Status 

zawodowy nauczycieli przedstawia się następująco: 26 nauczycieli dyplomowanych,  

9 mianowanych, 12 początkujących. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Zarząd zapoznała się z informacją dotyczącą przygotowania placówek 

oświatowych do roku szkolnego 2023/2024. 

 

 

Ad. 11a 

Dyrektor Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień - Kisielewska 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie pozbawienia odcinka drogi 

powiatowej nr 1936N o długości 3235 m (działka numer ewidencyjny 3306, 3412, 3467, 

4338, 4368, 4494, 3338 obręb Żytkiejmy oraz numer ewidencyjny 264 obręb Maciejowięta, 

gmina Dubeninki) dotychczasowej kategorii poprzez wyłączenie jej z użytkowania /projekt 

uchwały Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 18 do protokołu/. 

Dyrektor Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień - Kisielewska 

poinformowała, że odcinek drogi powiatowej nr 1936N o długości 3235 m (działka numer 

ewidencyjny 3306, 3412, 3467, 4338, 4368, 4494, 3338 obręb Żytkiejmy oraz numer 

ewidencyjny 264 obręb Maciejowięta, gmina Dubeninki), przebiega przez tereny leśne 

zarządzane przez Lasy Państwowe i pełni ważną rolę w prowadzeniu gospodarki leśnej.  

W ocenie Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi, jak i Nadleśnictwa Gołdap przedmioty 

odcinek drogi nie stanowi istotnego elementu sieci dróg publicznych, gdyż w części 
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południowej przebiega przez tereny  niezaludnione (okolice nieistniejącej miejscowości 

Golubie), na części przebiegu w okolicy miejscowości Wysoki Garb jest drogą gruntową 

wyjeżdżoną lub nie istnieje wcale. Droga jest wykorzystywana przede wszystkim jako dojazd 

do okolicznych gruntów rolnych, ale nie jest to jedyna droga pełniąca taką funkcję. Dojazd  

do gruntów rolnych w okolicach nieistniejącej miejscowości Golubie istnieje od strony 

miejscowości Żytkiejmy jak i Degucie przez dobrze utrzymane drogi publiczne  

przez miejscowości Skajzgiry i Pobłędzie, a do miejscowości Maciejowięta – Wysokiego 

Garbu – od strony miejscowości Stańczyki. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Radna Powiatu Pani Anna Falińska zapytała czy Rada Gminy Dubeninki również  

nie sprzeciwiała się połączeniu? 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowy Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że Nadleśnictwo Gołdap powiedziało, że jeżeli którykolwiek z mieszkańców będzie chciał 

skorzystać z tej drogi, jak najbardziej oni wydają stosowne zezwolenia, także nie ma z tym 

problemu. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowy Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

powiedziała, że na dzień dzisiejszy jest ona użytkowana przez tylko i wyłącznie przez Lasy 

Państwowe, ponieważ jest tam prowadzona gospodarka leśna oraz wycinka drzew. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

pozbawienia odcinka drogi powiatowej nr 1936N o długości 3235 m (działka numer 

ewidencyjny 3306, 3412, 3467, 4338, 4368, 4494, 3338 obręb Żytkiejmy oraz numer 

ewidencyjny 264 obręb Maciejowięta, gmina Dubeninki) dotychczasowej kategorii poprzez 

wyłączenie jej z użytkowania. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta 

Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski, Piotr Wasilewski 

 

Ad. 11b 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na zadania w 2023 roku /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał. 

nr 19 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że zgodnie z art. 35a ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w związku z art. 12 pkt 11 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku, o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości 

Rady Powiatu należy określanie zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, oraz wysokości środków, jakie przeznacza na ich realizację. Pismem  

z dnia 28.06.2023r. znak DF.WSA.363.2023.w Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych zwiększył środki PFRON dla Powiatu Gołdapskiego o kwotę 90 003zł, 

uwzględniając wzrost środków z przeznaczeniem na działalność warsztatu terapii zajęciowej 

o 90 000zł, natomiast środki na pozostałe zadania dotyczące rehabilitacji społecznej  

i zawodowej osób niepełnosprawnych zostały zwiększone o 3zł. Pismem z dnia 01.08.2023r. 

znak AF-722-1-2/AL/23 Powiatowy Urząd Pracy w Gołdapi poinformował, iż w związku  

z brakiem zainteresowania dofinansowaniem do podjęcia działalności gospodarczej, rolniczej 

albo na wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej ze środków PFRON, prosi o przesunięcie 

kwoty 35.000,00zł na zadania dotyczące rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych. 

Powyższe środki w kwocie 35.003,00zł proponuje się przeznaczyć na dofinansowanie  

do przedmiotów ortopedycznych i środków pomocniczych, tj. pieluchomajtki, worki, 

pojemniki na insulinę, aparaty słuchowe, wózki inwalidzkie, itp. Ponadto w związku z 

mniejszym zainteresowaniem niż wstępnie zakładano dofinansowaniem do sprzętu 

rehabilitacyjnego, proponuje się kwotę 5.800,00zł przesunąć na dofinansowanie do likwidacji 
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barier w komunikowaniu się, tj. tablety z oprogramowaniem MÓWIK dla dzieci 

niepełnosprawnych. Po analizie zgłaszanych potrzeb oraz pozytywnej opinii Powiatowej 

Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych przesunięcie środków finansowych  

na powyższe zadania jest uzasadnione. Biorąc pod uwagę powyższe, podjęcie niniejszej 

uchwały jest zasadne. Podział środków finansowych PFRON na powyższe zadania  

jest uzasadniony możliwościami finansowymi, potrzebami racjonalnego gospodarowania 

środkami oraz potrzebami wnioskodawców. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2023 roku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta 

Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski, Piotr Wasilewski 

 

Ad. 11c 

Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy powiatu 

gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3. 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie", na rok 2024 /projekt uchwały Rady 

Powiatu  w załączeniu – zał. nr 20 do protokołu/. 
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Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz 

poinformowała, że „Program współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie, na rok 2024” jest dokumentem regulującym zasady współpracy 

powiatu z organizacjami pozarządowymi działającymi na terenie powiatu gołdapskiego,  

na rzecz jego mieszkańców. Dokument zawiera priorytety oraz określa wysokość środków 

finansowych na realizację wsparcia. Program zawiera także wyszczególnienie innych, 

pozafinansowych form współpracy powiatu z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3. Program został przygotowany w oparciu  

o konsultacje z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3. 

Załącznik nr 1 do wniosku stanowi protokół z przebiegu konsultacji społecznych w sprawie 

projektu „Programu współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3. ustawy o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie, na rok 2024”. W budżecie powiatu planuje się zabezpieczyć na realizację 

programu środki finansowe w wysokości 45 000 zł. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Radny Pan Karol Szablak zwrócił się z prośbą zwiększenia środków na programu współpracy 

powiatu gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust 3. ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie", na rok 2024. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że przy projekcji budżetu zarząd 

pochyli się nad tym tematem. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3. ustawy o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie", na rok 2024. 



18 

 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta 

Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski, Piotr Wasilewski 

 

Ad. 11d 

Główny specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

gołdapskiego w 2023 r. /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał. nr 21 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

poinformowała, że art. 94 ust. 1 i 2 ustawy Prawo Farmaceutyczne nakłada na Radę Powiatu 

obowiązek ustalenia harmonogramu dyżurów oraz rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu w celu zapewnienia mieszkańcom dostępu  

do świadczeń farmaceutycznych również w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne 

od pracy po zasięgnięciu opinii wójtów (burmistrzów/prezydentów miast) gmin z terenu 

powiatu i samorządu aptekarskiego. Uchwała w przedmiotowej sprawie została podjęta  

w sierpniu 2022 roku. W związku z rozpoczęciem działalności „Apteki Słonecznej”  

przy Placu Zwycięstwa 17a w Gołdapi dokonano zmiany uchwały w styczniu 2023 roku. 

Aktualnie następuje konieczność zmiany rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych  

na terenie Powiatu Gołdapskiego w roku 2023, poprzez włączenie kolejnej apteki  

do harmonogramu dyżurów - „Apteki Gemini” przy ul. Paderewskiego 9 w Gołdapi. Projekt 

przedmiotowej uchwały zmieniającej pozytywnie zaopiniowali: Burmistrz Gołdapi, Wójt 

Gminy Dubeninki, Wójt Gminy Banie Mazurskie oraz Okręgowa Izba Aptekarska  

w Olsztynie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 
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Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu gołdapskiego w 2023 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna 

Kuliś, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Falińska, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski, Piotr Wasilewski 

 

Ad. 11e 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023 

–2039 /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 22 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że wieloletnia prognoza 

finansowa odzwierciedla aktualny stan budżetu powiatu po dokonanych zmianach.  

Plan dochodów zwiększył się o kwotę 2 201 504,66 zł i po zmianach wynosi 66 998 241,98 

zł. Plan wydatków zwiększył się o kwotę 867 879,39 zł i po zmianach wynosi 72 781 665,09 

zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 5 783 423,11 zł. Przychody budżetu  

po zmianie wynoszą 6 823 423,11 zł. Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 
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Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2039. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna 

Kuliś, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Anna Falińska, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski, Piotr Wasilewski 

 

Ad. 11f 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w 2023 rok /projekt uchwały Rady Powiatu  

w załączeniu – zał. nr 23 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że plan wydatków budżetu 

powiatu zwiększa się per saldo o kwotę 867 879,39 zł. Plan dochodów zwiększył się o kwotę 

2 201 504,66 zł i po zmianach wynosi 66 998 241,98 zł. Plan wydatków zwiększył  

się o kwotę 867 879,39 zł i po zmianach wynosi 72 781 665,09zł. Deficyt budżetu po zmianie 

wynosi 5 783 423,11 zł. Przychody budżetu po zmianie wynoszą 6 823 423,11 zł. Rozchody  

1 040 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu powiatu w roku 2023, 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna 

Kuliś, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Anna Falińska, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski, Piotr Wasilewski 

 

Ad. 11g 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Wioletta Tomaszewska – Walc 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę  

Gołdapskiego /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 24 do protokołu/. 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Wioletta Tomaszewska – Walc 

poinformowała, że w Dnia 24 lipca 2023 r. wpłynęło pismo Pani Wiesławy Grendy do Rady 

Powiatu, które po przeanalizowaniu przez komisję, zaopiniowaniu przez radcę prawnego  

i doprecyzowaniu przez autorkę pisma, uznano za skargę na Starostę Gołdapskiego oraz 

Przewodniczącą Rady Powiatu. Skarżąca powołuje się na nowe, jej zdaniem, fakty, jakie 

pojawiły się w sprawie, która została już częściowo rozstrzygnięta przez Radę Powiatu 

uchwałą nr LXI/287/2022 z dnia 1 grudnia 2022 r. Mimo, że uznanie tych okoliczności  

za nowe może być sprawą sporną, komisja uznała, że podtrzymuje stanowisko, które 

wypracowała rozpatrując skargę z 13 lipca 2022r. i uważa tę skargę za zasadną. Rada Powiatu 

w Gołdapi uchwałą Nr LXI/287/2022 z dnia 1 grudnia 2022 r. uznała skargę  

p. Wiesławy Grendy za bezzasadną. Stosownie do art. 239. § 1 Kodeksu postępowania 

administracyjnego „w przypadku gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, została uznana  

za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę, a skarżący ponowił 

skargę bez wskazania nowych okoliczności – organ właściwy do jej rozpatrzenia może 
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podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy – bez 

zawiadamiania skarżącego.” Powyższy przepis wskazuje, że po pierwsze skarga może ale nie 

musi być pozostawiona bez rozpatrzenia nawet jeżeli nie wskazano nowych okoliczności,  

a po drugie ustawodawca pozostawia uznaniowość dla organu upoważnionego  

do rozpoznania skargi zakończonej już podjęciem stosownego rozstrzygnięcia. W trakcie 

postępowania prowadzonego przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji Skarżąca 

doprecyzowała przedmiot skargi, i jak ustalono obejmuje ona poniższe zagadnienia. 

Zasadnym jest uznanie, że przewodnicząca Rady Powiatu podczas procedowania  

w dniu 01.12.2022 r. nad uchwałą uznającą poprzednią skargę Skarżącej za niezasadną 

naruszyła postanowienia statutu Rady Powiatu w Gołdapi, gdyż zgodnie z § 36 ust. 1. 

„Projekty uchwał wymagają opinii właściwych komisji rady”. Przewodnicząca Rady Powiatu 

zgłaszając ad hoc podczas posiedzenia Rady projekt uchwały w sprawie nie zadbała o to, aby 

ten projekt został zaopiniowany przez komisję skarg, wniosków i petycji, tym samym 

lekceważąc zapisy statutu pomimo zwracania uwagi podczas sesji na ten fakt przez radnych. 

Zasadnym jest uznanie, że Zarząd Powiatu w osobach Andrzej Ciołek, Grażyna Senda, 

Stanisław Wójtowicz i Marzanna Wardziejewska ponosi odpowiedzialność za likwidację 

Oddziału Wewnętrznego w szpitalu prowadzonym przez spółkę GoldMedica Sp. zo.o.  

W spółce tej wszystkie udziały są własnością powiatu gołdapskiego a prawa z udziałów 

wykonuje w imieniu powiatu Zarząd, który na każdym posiedzeniu reprezentowany jest przez 

Marzannę Wardziejewską. Z dostępnych dokumentów, przede wszystkim z protokołów 

Zgromadzenia Wspólników wynika, że Starosta była informowana przez zarząd GoldMedica 

o likwidacji Oddziału Wewnętrznego, nie sprzeciwiała się taki działaniom, akceptowała  

je i nie wydawała jakichkolwiek i kiedykolwiek poleceń w celu utrzymania lub przywrócenia 

działalności Oddziału Wewnętrznego. Zasadnym jest uznanie, że Zarząd Powiatu jedynie 

pozorował i pozoruje działania związane z przywróceniem funkcjonowania Oddziału 

Wewnętrznego w szpitalu prowadzonym przez GoldMedica Sp. z o.o. Poza słownymi 

deklaracjami nie znaleziono jakichkolwiek dowodów na odmienne twierdzenia. Skarżąca 

wskazała na związek przyczynowo-skutkowy problemów związanych z uzyskaniem 

właściwej opieki medycznej przez jej męża a zaniechaniem w działalności Starosty  

M. Wardziejewskiej, która zobowiązana jest do nadzoru nad działalnością spółki GoldMedica  

i tym samym akceptowania braku zabezpieczenia właściwej opieki medycznej w powiecie. 

Z tych powodów okoliczności wskazane przez Skarżącą zasługują na uwzględnienie a zatem 

skarga zostaje uznana za zasadną. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Skarżąca Pani Wiesława Grenda powiedziała to przykre i smutne, żeby skutecznym być  

w słusznej sprawie, trzeba niestety wykazać się determinacją w działaniu. Nadmieniła,  

że nie została poinformowana, że na tej sesji będzie poruszona jej skarga. Na jej mail 

pozwolono na zabranie głosu. Pani Grenda powiedziała, że nie ukrywa, że poświęciła dużo 

czasu i kosztowało ją to wiele trudu, by w sprawę jej skargi zaangażować wojewodę 

warmińsko-mazurskiego i Ministra Zdrowia. Przez ponad rok od chwili wniesienia skargi 

niestety zmuszona była zajmować się nią, aby przekonać wielu, że jednak skarga wniesiona 

na starostę gołdapskiego jest zasadna. Pani Wiesława Grenda powiedziała, że ma nadzieje,  

że nikt tu na tej sali nie ma wątpliwości co do jej zasadności. Skargę wniosła do Rady 

Powiatu organu kolegialnego, jak wskazała w swoim wystąpieniu na sesji w czerwcu tego 

roku. Skarżąca powiedziała, że już wtedy, ale i później robiono jej na gruncie działań Rady 

Powiatu problemy, aby odwieść ją od dalszego dochodzenia sprawiedliwego rozstrzygnięcia 

skargi. Skarżąca powiedziała, że szczególnie odczuła bardzo duże zaangażowanie 

przewodniczącej rady Pani Alicji Iwaniuk, która na sesji we wrześniu 2022 roku 

wykorzystując to, że jest lekarzem wystąpiła jako autorytet w temacie lecznictwa  

i przekonywała radnych, że nieprawdziwy jest brak możliwości leczenia kroplówkami  

w powiecie gołdapskim. Jak wiemy było inaczej i nadal istnieje ten problem. Bo i teraz  

w 2023 roku wciąż takiego leczenia trzeba szukać w Olecku. Rozwijanie tej argumentacji 

było celowe, aby zmienić istotę skargi, której przedmiotem był przecież zlikwidowany 

oddział wewnętrzny, przez co nie ma możliwości leczenia w Gołdapie lekami w kroplówce 

wymagającego nadzoru lekarskiego. Pani Wiesława Grenda, powiedziała, że mail, który 

wysłała do Pani przewodniczącej potwierdza, że utrudniano jej wówczas też skorzystanie z 

przysługującego jej odwołania do wojewody na niewłaściwe rozpatrzenie skargi. Skarżąca 

poinformowała o tym, że próba wyciszenia sprawy nie powiodła się, bo na skutek jej 

wystąpienia do wojewody, przewodnicząca rady zmuszona była zająć się ponownie tą skargą, 

którą jak okazało się zostawiła bez rozstrzygnięcia i ze względu na przekroczenie terminu jej 

rozstrzygnięcia już wtedy urząd wojewody uznał, że jest zasadna. Proszę wrócić pamięcią do 

sesji z listopada i z 1 grudnia 2022 roku, jak to usilnie próbowano załatwić temat skargi 

odstępując od zapisów w statucie, a uzasadnienie do uchwały o jej bezzasadności stworzyła 
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Pani Przewodnicząca Rady Alicja Iwaniuk, w którym uwalniała z winy starostę i przekładała 

ją na niepracującego już w GoldMedica Tadeusza Myśliwca. Skarżąca zapytała w oparciu o 

jakie dokumenty, Pani przewodnicząca stawiała taką tezę. Pani Wiesława Gredna zapytała 

czy nie było to na podstawie informacji, którymi wybielał się przez lata zarząd powiatu, 

usprawiedliwiając siebie za upadający szpital. Pani Wiesława Grenda powiedziała, że słyszeli 

też na tej sali wypowiadane słowa Pani starosty, że ważna dla niej jest lojalność. Skarżąca 

zapytała wobec kogo i czy ta lojalność części rady nie pozwala dostrzec suwerena, który 

zaufał, że tu zasiądą ludzie, których wybrali, aby działali dla ich dobra i byśmy mogli godnie 

żyć w powiecie gołdapskim. Skarżąca powiedziała, że w sprawie skargi rada spotyka się już 

trzy razy i  w większej części rady nikt nie odezwał się ani słowem za, ani przeciw. Pani 

Wiesława Grenda powiedziała, że nawet Pani starosta nie odpowiadała na jej pytania. 

Dlaczego? To taki sposób zachowań od lat, że czeka się momentu głosowania i jakoś 

jednomyślnie głosuje się wzorem starostów. Czy dziś będzie powtórka szablonowa w czasie 

głosowania? Na podstawie dokumentów będących w zasobach samorządu gołdapskiego, 

które wskazałam, jednoznacznie wynika, że to uchwała z 10 lutego 2021 roku podjęta przez 

zgromadzenie wspólników GoldMedica jest dokumentem, na podstawie którego wykreślono 

internę z rejestru szpitala. Dlaczego radni, członkowie zarządu, którzy głosowali wespół ze 

starostą o utworzenie pulmonologii na miejscu oddziału wewnętrznego, w chwili gdy 

przewodnicząca rady przedstawiała uzasadnienie o bezzasadności mojej skargi, przemilczeli 

prawdę? Pani radna Senda, Pan radny Wójtowicz, wicestarosta Andrzej Ciołek, a wreszcie 

Pani starosta nie przyznali się do tej uchwały i do jej autorstwa. Zgodnie z definicją to 

zgromadzenie wspólników spółki jest najważniejszym organem, który powołany jest do 

podejmowania decyzji strategicznych. Więc nie jest to prezes spółki, jak wskazała Pani 

przewodnicząca rady. Jego rolą jedynie było po uprawomocnieniu się uchwały wykreślić 

oddział z rejestru, ponieważ faktycznie już go nie było. Podejmując tą uchwałę przesądzono 

nasz los. A jak to powiedział na sesji 29 listopada wicestarosta Ciołek, gdy nie zgadzał się na 

sesję nadzwyczajną na dzień 1 grudnia 2022 roku, że sprawa, która jest przedmiotem skargi 

nie jest tak ważna, by zwoływać sesję nadzwyczajną. Proszę Państwa, stąd też taka decyzja o 

likwidacji oddziału wewnętrznego. Co mogło być ważniejsze niż ten oddział? Jak życie 

pokazało jest inaczej, bo powstał w powiecie ogromny problem jak leczyć się. Co warte dla 

człowieka cokolwiek, kiedy nie ma zdrowia i traci życie. Nie życzę, by ktoś musiał to odczuć. 

Dziś jestem tu już nie dla mego męża, choć mam żal, że został skrzywdzony, bo nie otrzymał 

w Gołdapi wymaganego leczenia, ale dla siebie i dla 27000 mieszkańców tego powiatu, 
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którym odebrano miejsce do ratowania życia. Sytuację komplikują też problemy 

komunikacyjne. Starosta to osoba, która niestety odpowiada za lecznictwo w powiecie. Takie 

zdradzieckie działanie przeciw mieszkańcom szanowna rada powinna wreszcie dziś ocenić i 

podjąć w tej sprawie słuszne dla nas, dla suwerena decyzje. Poddaję też pod wątpliwość, czy 

zasadne jest by osoba, której dotyczy skarga, to jest starosta, mogła brać udział w głosowaniu. 

Bo jak podaje jeden z wyroków Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu, ze 

względu na przedmiot sprawy i skutki, głosując nie będzie mogła realizować zasady 

kierowania się dobrem wspólnoty z powodu osobistego zainteresowania rozstrzygnięciem tej 

sprawy. Tak jak powiedział mi wojewoda warmińsko-mazurski, do Rady Powiatu należy 

rozstrzygnięcie tej skargi. Więc proszę o przychylność szanownej rady do uzasadnienia 

przedstawionego przez Panią przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i również 

uznać ją za zasadną. Skarżąca podziękowała Pani przewodniczącej, członkom Komisji Skarg  

i Wniosków, za wkład pracy włożony w rozpatrzenie tego problemu.  

 

Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc powiedziała, że sama odczuła brak 

oddziału wewnętrznego w momencie, w którym dostała skierowanie na kroplówkę w Olecku 

czyli 36 kilometrów od Gołdapi. Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc dodała, 

że cała spółka GoldMedica, jeszcze powstała na majątku publicznym, z publicznych środków, 

więc to jest Państwa obowiązkiem zapewnić mieszkańcom prawo do podstawowej opieki 

szpitalnej. 

 

Radna Powiatu Pani Anna Falińska podziękowała Pani Wiesławie Grendzie za konsekwencje, 

za determinację, za cierpliwość. Radna Powiatu Anna Falińska powiedziała, że skarga, którą 

dzisiaj rozpatrujemy wpłynęła jeszcze za życia Pana radnego Wacława Grendy więc nie jest 

to skarga, która jest efektem czy wynikiem jakiegoś żalu po śmierci, po stracie najbliższej 

osoby, wręcz przeciwnie. Radna Powiatu Anna Falińska dodała, że skarga była złożona 

jeszcze za życia Pana radnego Wacława Grendy, który również przez wszystkie kadencje 

walczył o to, żeby gołdapski szpital funkcjonował. 

 

Radny Powiatu Pan Adam Bruś powiedział, że niektórzy radni chcą wszystko zrzucić  

na odpowiedzialność zarządu czy radę a tak do końca nie jest. Radny Powiatu Pan Adam Bruś 

powiedział, że warto sprawdzić w jakich dużych miastach likwidowane są łóżka w oddziałach 

wewnętrznych albo całe oddziały. Radny Powiatu Pan Adam Bruś powiedział, że to dlatego, 
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że nie stać tych miast na utrzymanie tych oddziałów lub całych szpitali. Radny Powiatu  

Pan Adam Bruś powiedział, że niektórzy nie potrafią swoim wyborcom i społeczeństwu 

powiedzieć, że nie stać nas na pewne rzeczy.  

 

Radna Powiatu Pani Anna Falińska nie zgodziła się z tym, że Radny Pan Adam Bruś 

powiedział, że nie mogą zrzucać winy, ponieważ większość z radnych, którzy tutaj siedzą, 

zastali stan oddziału wewnętrznego jako czynny, gdzie lekarze pracowali. Radna Powiatu 

Pani Anna Falińska powiedziała, że w Węgorzewie, w Olecku, w Sejnach oraz w Ełku 

funkcjonują szpitale. Radna Powiatu Anna Falińska powiedziała, że czuje się 

współodpowiedzialna i współwinna wybierając zarząd, który doprowadził do zamknięcia 

oddziału wewnętrznego. 

 

Radny Powiatu Pan Adam Bruś powiedział, że mamy wyremontowany budynek ale kto 

będzie pracował na tym oddziale. Radny Powiatu Pan Adam Bruś dodał, że wielu 

wykształconych lekarzy pochodzi z Gołdapi ale ciekawi go gdzie oni są i dlaczego nie chcą tu 

pracować. 

 

Radna Powiatu Pani Anna Falińska zgodziła się z Radnym i powiedziała, że Ci lekarze wciąż 

tu mieszkają ale dlatego, że nie utrzymaliśmy szpitala powiatowego muszą pracować w 

innych szpitalach powiatowych. Radna Powiatu Pani Anna Falińska dodała, że nikt tym 

lekarzom nie zaproponował lepszych zarobków więc widocznie przyczyna tkwi w osobach, 

które nie potrafiły tych lekarzy utrzymać, prowadzić dialogu, skoro zapewniliśmy 

odpowiednie warunki pracy, czyli szpital po kapitalnym remoncie. Radna Powiatu Pani Anna 

Falińska powiedziała, że nie powinno się kryć za słowami, że w innych miastach jest gorzej, 

ponieważ w innych miastach te szpitale jakoś funkcjonują. 

Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc powiedziała, że oddział sam się nie 

zamknął i ktoś musi wziąć za to odpowiedzialność. Radna Powiatu Pani Wioletta 

Tomaszewska- Walc powiedziała, że Pani Grenda reprezentuje nie tylko siebie ale wszystkich 

mieszkańców i to właśnie w ich obronie powinni Radni stanąć a nie w obronie zarządu, który 

został wybrany aby takie sytuacje rozwiązywać.  

 

Skarżąca Pani Wiesława Grenda powiedziała, że bulwersujące dla niej było to, że nie tylko jej 

mąż nie otrzymał pomocy tutaj na miejscu, kierowała tą prośbę do Pani starosty, to później w 
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dniu kiedy skarga była rozpatrywana w miesiącu wrześniu 2022 roku, usłyszała oskarżenie 

pod adresem swoim i swojej rodziny, że to oni są winni, że jej mąż nie otrzymał opieki. 

Skutek likwidacji oddziału wewnętrznego dla jej męża to był taki, że znalazł się w szpitalu w 

Olecku i leczył go lekarz, który był zatrudniony tu w Gołdapi. Skarżąca Pani Wiesława 

Grenda powiedziała, że jej  mąż powinien był być tu w Gołdapi i być leczony przez tego 

lekarza tutaj na miejscu. Pani Grenda powiedziała, że nie musiałaby pilnować z zegarkiem na 

ręku, o której mam połączenie z Oleckiem i kiedy może wrócić, żeby pojechać do niego i 

przy nim siedzieć i w jakiś sposób opiekować się nim. Skutek był taki, że tak jak mówi Pani 

radna Tomaszewska-Walc, ludzie bardzo narzekają, nie ma szpitala, a nas traktują w Olecku 

jak podrzutki gołdapskie oraz, że mieszkańcy odczuli to. Pani Wiesława Grenda powiedziała, 

że jej mąż padł tego ofiarom oraz, że rodzina zabrała go na własne życzenie z Olecka do 

Białegostoku. Było za późno, niestety zmarł. Pani Wiesława zwróciła się do Radnego Adama 

Brusia i powiedziała, skargę złożyła w czasie, kiedy jej mąż jeszcze żył, ponieważ była 

zbulwersowana tym, że w mieście powiatowym, pozbawiono ludzi opieki lekarskiej. W życiu 

do głowy by nie przyszło, że szpitala nie będzie. Pani Grenda wspomniała o strajku 

przeciwko likwidacji oddziału dziecięcego, więc poszła wesprzeć młodych ludzi,  

bo wszystkie dzieci są nasze. Pani Grenda powiedziała, że pamięta jak pracowała wtedy  

w sanepidzie, jak Zaborowski deptał ścieżki, żeby wybudować szpitalik dziecięcy. Myślał  

o tych dzieciach, a teraz co? 1000000,00 zł włożono na remont, na modernizację poddasza  

i ogłasza się, że oddział dziecięcy zostanie zlikwidowany. Skarżąca wspomniała słowa 

swojego męża, który zawsze mówił, że ten szpital dla zarządu jest kulą u nogi. Pani Wiesława 

Grenda powiedziała, że nie jesteśmy z marginesu społecznego, należy się nam tutaj opieka  

i podstawowy oddział musi być. Skarżąca zwróciła się Pani Starosty i powiedziała, że cały 

czas Pani mówiła, szukacie lekarzy. Pani Wiesława zapytała do czego szukają tych lekarzy, 

kiedy oddali łóżka, pomieszczenia, pieniądze, środki finansowe, które były na oddział 

wewnętrzny a zostały oddane na pulmonologię. Pani Grenda powiedziała, że Pani Starosta 

utwierdzała wszystkich, że szukają lekarzy. Pani Wiesława Grenda zapytała Pani Starosty 

gdzie oni mieli przyjść, co by Starosta im zaproponowała oraz co by pokazała?  

Pani Wiesława Grenda uznała, że była to bzdura i oszustwo.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska przypomniała, że zebrani Radni są w punkcie 

rozpatrzenia skargi na starostę gołdapskiego a nie przy omawianiu działaniu spółki 

GoldMedica. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że głównym powodem był 
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brak lekarzy oraz dodała, że jeśli ci lekarze chcieli pracować w innych miastach to nie mogli 

nikogo na siłę zatrzymać. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że jedynym 

powodem złożenia przez zarząd spółki wniosku do wojewody i oddziału Narodowego 

Funduszu Zdrowia były braki kadrowe na oddziale wewnętrznym, które uniemożliwiały jego 

funkcjonowanie zgodnie z zawartym kontraktem. Starosta dodała, że  województwo 

warmińsko-mazurskie znalazło się w grupie województw o najniższej liczbie lekarzy i ten 

problem nie dotyczy tylko Gołdapi ale całego województwa warmińsko-mazurskiego. 

Węgorzewo też ma kłopoty z tym oddziałem, który jest zawieszony i nie wiadomo, czy stanie 

na nogi. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że przez 4,5 roku mówiono za 

każdym razem, że to jest priorytet. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska dodała, że to nie 

jest od nich zależne, limit lekarzy lub to, że lekarze wybierają większe ośrodki, gdzie mają 

kliniki, gdzie mają duże szpitale, ponieważ wszystkie szpitale powiatowe w Polsce mają 

problemy. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że jest to trudny problem do 

rozwiązania. 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek powiedział, że temat szpitala jest trudny i omawiany był już 

wiele razy ale spotkali się by uznać skargę za zasadną lub niezasadną. Wicestarosta Pan 

Andrzej Ciołek zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc powiedziała, że Pani Starosta wspomniała 

o 4.5 roku działań co świadczy o tym, że są nieskuteczni. Radna Powiatu Pani Wioletta 

Tomaszewska- Walc powiedziała, że to Zarząd stracił lekarzy i doprowadził do zamknięcia 

oddziału wewnętrznego.  

Mecenas Eugeniusz Noga Chciałem zwrócić uwagę na takie przynajmniej dwie rzeczy.  

Na Komisji Skarg i Wniosków próbowałem wytłumaczyć. Dwa razy uczestniczyłem  

w posiedzeniu komisji i mówiłem Otóż procedura związana z ograniczeniem zakresu 

działania zakładów leczniczych czy też już likwidacji komórek, jest opisana. To nie jest tak, 

że ona nie jest opisana. Nie ma takiej opcji, żeby nie była opisana. A więc każdy, kto chce,  

to się zapozna z uchwałą działalności leczniczej. Pani starosta cytowała pewne przepisy.  

One są też zacytowane w odpowiedzi, dokładnie w uzasadnieniu do skargi, gdzie radni uznali, 

że skarga jest niezasadna. Tam była argumentacja prawna. I z tej argumentacji prawnej 

między innymi wynika to i to są przytoczone przepisy. Ustawa działalności elektrycznej 
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wskazuje wyraźnie, że to nie samorząd powiatowy, nie zarząd powiatu składa jakikolwiek 

wniosek. Nie może takiego wniosku złożyć, bo litera prawa mówi o czymś innym. Ten 

przepis mówi, że nie jest w ogóle wymagana uchwała zarządu powiatu, żeby zawiesić czy też 

zlikwidować komórkę wewnętrzną w szpitalu. Zacytuję dwa przepisy, które mówią 

odwrotnie, kiedy ta zgoda jest potrzebna. Otóż mówi to w art. 34 ust. 4 w pkt 1 kierownik 

podmiotu leczniczego, zawsze tak jest, utworzonego przez Ministra Obrony Narodowej 

występuje do wojewody z wnioskiem o właśnie ograniczenie działalności po uzyskaniu zgody 

Ministra Obrony Narodowej, a drugi przypadek to chodzi o uczelnie medyczne. To są tylko 

dwa przypadki, gdzie jest potrzebna zgoda organu tzw. prowadzącego. Tutaj nie jest 

potrzebna. W tej chwili możecie Państwo dywagować, czy zarząd podjął uchwałę, ale nie 

podjął uchwały. Nie podjął uchwały, bo takiej uchwały nie ma. I nie może być takiej uchwały, 

na Komisji Skarg i Wniosków mówiłem, że gdyby taka uchwała była podjęta, to byłaby 

dotknięta wadą. Nie można podejmować uchwały, jeżeli się nie ma do tego legitymacji 

prawnej. To jest jedna rzecz. Proszę zrozumieć, że kierownik podmiotu leczniczego nie może 

od tak sobie złożyć wniosku. Wniosek musi zawierać uzasadnienie i faktyczne, przede 

wszystkim faktyczne i w tym wniosku najprawdopodobniej to uzasadnienie było podane. 

Szanowna komisja na pewno doszła do tego wniosku i zbadała jaki był powód i powrót do 

działalności tego zakładu, do tej komórki, która działalność została zawieszona czy też 

zlikwidowana i jest możliwe wtedy i tylko wtedy, jeżeli ta przyczyna ustała. Pytanie się, czy 

ustała. Tutaj przed chwilą też starosta tylko (...) Ja nie wiem, czy ustała. Ja słyszałem z ust 

Pani starosty, że nie ustała, bo nie ma lekarzy. A ponoć to była w zasadzie jedyna przyczyna, 

ażeby zawiesić działalność tego organu. Skarżąca w części pierwszej tej nowej skargi, bo 

mamy w tej chwili drugą skargę, można ją traktować, że to jest druga skarga, dlatego że w tej 

drugiej skardze pojawił się wątek całkiem inny, bo tam jest przede wszystkim skarga na 

przewodniczącą rad. Rzekomo przewodnicząca rady. Państwo na komisji mówili, że to nie 

chodzi o złamanie tylko naruszenie prawa. Proszę Państwa, momencik. Proszę tylko 

zrozumieć i dwie rzeczy sobie proszę rozważyć. To też na przyszłość jest uwaga. Każda 

skarga, nie tylko Pani Grendy, każda inna skarga rozpatrywana przez radę, może być uznana 

za zasadną bądź bezzasadną. Nie ma innej możliwości. I proszę nie mieć pretensji do Pani 

przewodniczącej, która respektuje wynik głosowania. Żeby uchwała przeszła, to musi uzyskać 

zwykłą większość głosów. Jeżeli uchwała nie przechodzi, to mamy sytuację tego typu, czy 

skarga została rozpatrzona, czy też nie. I Państwo już wiedzą, co było w tamtym roku, jak 

wojewoda wykonał telefon, że słuchajcie, nie możecie tej sprawy tak zostawić. Była sprawa 
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na komisji, była na porządku obrad sesji i nie została rozstrzygnięta, bo nie został przyjęty 

projekt uchwały. Więc kto miał przygotować projekt uchwały, ja się pytam? Z tego co ja 

wiem i dyskutowałem dwa razy z Komisją Skarg, Wniosków i Petycji, komisja twierdzi, że 

nie będzie przygotowywała alternatywnego projektu uchwały. I, proszę Państwa, jakie są 

możliwości? No dobrze, momencik. Tylko w normalności polega to trochę inaczej. Zakładam, 

gdyby Komisja Skarg i Wniosków składała się z pięciu osób, gdzie prawo dopuszcza taką 

możliwość, a nie trzech, ale załóżmy, że zakładam pięć osób i w wyniku głosowania byłby 

wynik 3:2, co by mogli zrobić ci dwaj przegłosowani? Proste. Przygotowaliby alternatywny 

projekt uchwały jako wniosek w mniejszości, tak się to w prawie nazywa i ten projekt byłby 

też w porządku obrad na wypadek, gdyby ten większościowy projekt nie uzyskał większości. 

Mamy taką sytuację, na komisji to zostało wyartykułowane, że nie ma takiej opcji i to ostatnie 

rozwiązanie i ten ostatni projekt, a byłem na komisji, uzyskał jednomyślność, czyli było  

3 głosy za, nie było głosów przeciw, a więc mamy sytuację tego typu, że znów 

przewodnicząca rady, co ma zrobić? Ktoś musi przygotować projekt uchwały. Dlaczego 

musi? Bo jeżeli nie przygotuje, to rada będzie w bezczynności. Wydaje mi się, że to jest 

gorsze rozwiązanie. Jeszcze gorsze niż w tej chwili się znajdujemy. To jest jeszcze jeden 

aspekt. Drugi aspekt jest taki, że się tam zarzuca, naruszenie prawa. Proszę zrozumieć, że 

statut, jak był tworzony, to nie przewidywał widocznie takiej opcji, z jaką mamy do czynienia 

o tutaj na naszej sesji, tak bym powiedział czy w naszej radzie. Nie przewidział, po prostu. A 

zmierzam do tego, że tam jest ten zapis, na który Pani skarżąca się powołuje, że 

przewodnicząca rady kieruje projekty uchwał do właściwych komisji. I oczywiście, to jest 

normalne, to jest najnormalniejszy zapis, jaki można sobie tylko wymyśleć. Ale Państwo 

zapominają o pewnej rzeczy. Rada dzisiaj również podjęła parę uchwał, które mają charakter 

normatywny. Z całym szacunkiem, teraz mówię jako prawnik, Państwo może tego nie 

zrozumieją. Nie każda uchwała ma charakter normatywny. Ta uchwała mówiąca o tym, że 

skarga jest zasadna, skreśl słowo bezzasadna, nie ma (...) To ta uchwała nie ma charakteru 

normatywnego. No nie ma po prostu. Tam nie ma normy prawnej. I teraz tak, Komisja Skarg i 

Wniosków twierdzi, że nie wypracuje projektu uchwały. Rada musi przyjąć jakiś projekt 

uchwały. Pytanie kto go ma przygotować i gdzie ten projekt ma trafić. Ten zapis mówiący w 

art. 36 był pomyślany w ten sposób, ktoś przygotowuje projekty uchwał, a przewodnicząca 

rady jako ta, która pilnuje jest pierwsza spośród was i rozsyła krótko mówiąc. I w związku z 

tym nie wydaje mi się, żeby przewodnicząca rady, która była autorem tego projektu, złamała 
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prawo. Ale przewodnicząca sama o tym pisze w skardze. A dzisiaj możemy się spotkać z taką 

samą sytuacją. Nie wiem jaki będzie wynik głosowania.  

Radna Powiatu Pani Anna Falińska poprosiła o uszanowanie pracy komisji, pani skarżącej 

oraz poważne potraktowanie problemu, który dotyczy całego społeczeństwa. Radna Powiatu 

Anna Falińska powiedziała żeby podjąć decyzję zgodnie ze swoim sumieniem. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Starostę Gołdapskiego,.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Anna Falińska, Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc 

PRZECIW (8) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Grażyna Barbara Senda, 

Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław WójtowiczNIEOBECNI (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski, Piotr Wasilewski 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk powiedziała, że w związku z niepodjętą 

uchwałą zachodzi konieczność przedstawienia nowego projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na starostę gołdapskiego. Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja 

zarządziła przerwę  

 

Przewodnicząca Rady Powiaty Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że w  dniu 24 lipca 2023 

r. do Rady Powiatu w Gołdapi wpłynęła skarga pani Wiesławy Grendy.  

W akapicie trzecim prosi cyt.: „by Szanowna Rada ponownie zajęła się moją skargą  

na pozbawienie nas oddziału wewnętrznego” a dalej „Moja skarga nie może pozostać  

jako bezzasadna, bo dołączone do Uchwały o bezzasadności, subiektywne uzasadnienie  
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Pani Przewodniczącej Rady jest niezgodne z prawdą. Dalej zarzuca, że w związku ze skargą, 

stworzono dwie różne uchwały z różnym uzasadnieniem, a tylko jedną opiniowała Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji. Odnosząc się do tych zarzutów wskazać należy, że Rada Powiatu 

już rozpatrywała skargę skarżącej wniesioną przez nią w lipcu 2022 r. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji na sesji w dniu 30 września 2022 roku przedstawiła Radzie Powiatu 

projekt uchwały uznający skargę za zasadną. Projekt uchwały nie uzyskał jednak zwykłej 

większości głosów, gdyż poparło go 5 radnych a 7 było przeciw. To zatem wynik głosowania 

przesądził, że skarga nie została uznana za zasadą i o to nie można mieć pretensji ani  

do Przewodniczącej Rady ani radnych głosujących odmiennie od wniosku komisji. Ten wynik 

głosowania spowodował również taką sytuację, że faktycznie skarga nie została 

rozstrzygnięta w rozumieniu art. 223 i 237 k.p.a. pomimo, że komisja i rada faktycznie 

zajmowały się poruszanymi w skardze zarzutami. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  

nie zaproponowała Radzie alternatywnego projektu uchwały, na co wskazywał wynik 

głosowania i dlatego też na sesji w dniu 1 grudnia 2022 przedstawiono radnym projekt 

Uchwały alternatywny do projektu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji uznający skargę  

za bezzasadną. Oczywistym jest, że uzasadnienie do uchwały musiało być odmienne a zarzut, 

że tej uchwały nie zaopiniowała komisja jest nietrafiony w tym znaczeniu, że komisja już 

uprzednio zajęła stanowisko i przestawiła je radzie w formie projektu uchwały z własnym 

uzasadnieniem, którego rada nie zaakceptowała. Z tego tytułu nie można stawiać 

Przewodniczącej Rady zarzutu naruszenia Statutu Powiatu. To niepoddanie pod głosowanie 

alternatywnego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi doprowadziłoby  

do naruszenia prawa w postaci nierozpatrzenia skargi. Wojewoda rozpatrujący skargę  

na uchwałę uznał, że doszło do naruszenia prawa w części dotyczącej terminu  

do jej rozpatrzenia. Skarżąca w powyższej skardze zarzuca również staroście 

odpowiedzialność za fakt zamknięcia oddziału wewnętrznego w gołdapskim szpitalu. 

Zamknięcie oddziału wewnętrznego wynikało z przepisów prawa, tj. ustawy z 15 kwietnia 

2011 r. o działalności leczniczej (Dz.U. z 2023 r., poz. 991) i nastąpiło zgodnie z jej zapisami. 

Wniosek o zawieszenie funkcjonowania oddziału wewnętrznego został złożony, zgodnie  

z przepisami prawa, przez kierownika podmiotu leczniczego (zarząd spółki). Artykuł 34 ust. 1 

ww. ustawy określa maksymalny okres czasowego zaprzestania działalności. Jest to  

6 miesięcy. Nie ma możliwości przedłużenia tego okresu. Jeżeli po 6 miesiącach podmiot nie 

wznowi działalności, następuje formalne wykreślenie danej komórki organizacyjnej podmiotu 

leczniczego z rejestru. Ponowne wpisanie do rejestru jest możliwe po ustaniu przyczyny 
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wstrzymania działalności. Począwszy od 16.04.2020 r.  praca oddziału chorób wewnętrznych 

w gołdapskim szpitalu została zawieszona, początkowo na okres 6 miesięcy. Jego pracę 

wznowiono od 15.10.2020 r., po czym, z powodu zakażenia personelu wirusem SARS CoV-2 

praca oddziału ponownie została zawieszona, począwszy od 20.10.2020 r. Niestety, z powodu 

braku obsady lekarskiej, oddział został zamknięty z dniem 21.04.2021 r. (upłynęło ustawowe 

6 miesięcy). Wniosek o zawieszenie funkcjonowania oddziału wewnętrznego został złożony 

przez Zarząd Spółki. Zarząd Spółki był zobligowany do złożenia takiego wniosku,  

w przeciwnym razie naraziłby się na konsekwencje prawne i finansowe m.in. w postaci 

rozwiązania kontraktu z NFZ. Jedynym powodem złożenia przez Zarząd Spółki wniosku  

do Wojewody i Oddziału NFZ były braki kadrowe na oddziale wewnętrznym,  

które uniemożliwiały jego funkcjonowanie zgodnie z zawartym kontraktem. Niniejsza 

uchwała stanowi zawiadomienie o sposobie załatwienia skargi w rozumieniu art. 237 §3 w 

związku z art. 238 §1 k.p.a. Stosownie do art. 239 k.p.a. w przypadku, gdy skarga, w wyniku 

jej rozpatrzenia, została uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na 

skargę, a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności - organ właściwy  

do jej rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją 

w aktach sprawy - bez zawiadamiania skarżącego. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Starostę Gołdapskiego - skarga bezzasadna. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Grażyna Barbara Senda, 

Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

PRZECIW (4) 

Anna Falińska, Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski, Piotr Wasilewski 
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Wyszedł Stanisław Wójtowicz oraz Józef Dominiuk  

 

Ad. 11h 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Powiatu w Gołdapi /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 25 do protokołu 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że w dniu 1 września br. 

do Przewodniczącej Rady Powiatu w Gołdapi wpłynęła pisemna rezygnacja z funkcji członka 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Gołdapi radnego Karola Szablaka. 

Biorąc pod uwagę powyższe zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Radna Powiatu Pani Anna Falińska powiedziała, że jest zaskoczona decyzją Radnego Karola 

Szablaka o zrezygnowaniu bycia członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

podziękowała mu za współpracę. 

 

Radna Powiatu Pani Małgorzata Kuliś zapytała Radnego co było przyczyną podjęcia tej 

decyzji. 

 

Radny Powiatu Pan Karol Szablak odpowiedział, że rozrost firmy oraz czas, który musi na nią 

poświęcać przyczyniły się do podjęcia decyzji o rezygnacji. Radny podziękował komisji za 

współpracę oraz poprosił o uszanowanie decyzji.  

 

Radna Powiatu Pani Anna Falińska powiedziała, że jeden członek komisji pracuje w innym 

mieście i często jest nieobecny na posiedzeniach co wiąże się z tym, że decyzję muszą podjąć 

tylko dwie osoby co jest mało obiektywne. Radna Powiatu Anna Falińska poprosiła Radnego 

Karola Szablaka o ponowne przemyślenie swojej decyzji. 

 

Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc podziękowała Radnemu za współpracę 

oraz zachęciła innych radnych do dołączenia do Komisji. 
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu w Gołdapi 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Alicja Anna Iwaniuk, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, 

Marzanna Marianna Wardziejewska 

PRZECIW (4) 

Anna Falińska, Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (5) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski, Piotr Wasilewski, Stanisław 

Wójtowicz 

 

Ad. 12 

Interpelacja Radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 13 

Zapytań Radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 14 

Wnioski i oświadczenia Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Odpowiedzi na zgłoszone zapytania, interpelacje i wnioski Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 16 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski Komisji Stałych Rady nie zgłoszono. 
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Ad. 17 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała o wydarzeniach, w których 

uczestniczyła oraz, w których uczestniczyli członkowie zarządu lub radni. Starosta Marzanna 

Wardziejewska powiedziała, że w czerwcu odbyły się w szkołach zakończenia roku a dnia  

24 czerwca były siódme powiatowe zawody sportowo-pożarnicze OSP oraz trzecie zawody 

„Aktywni na pumptracku''. Starosta poinformowała, że 1 lipca uczestniczyła wraz z radną 

Wiolettą Tomaszewską-Walc w gołdapskim festynie letnim Kreisgemeinschaft Gołdap  

oraz w wystawie plenerowej „Okamgnienia Cywilizacji'', która odbyła się 8 lipca i w niej 

również uczestniczyła grupa radnych. 26 lipca w Gołdapi odbył się uroczysty apel z okazji 

Święta Policji i w tej uroczystości dłużej uczestniczył Pan wicestarosta. Starosta Marzanna 

Wardziejewska poinformowała, że 11 sierpnia w apelu z okazji święta Wojska Polskiego  

w XV Gołdapskim Pułku Przeciwlotniczym w Gołdap uczestniczył cały zarząd,  

Pani przewodnicząca i radni Rady Powiatu.. Starosta Marzanna Wardziejewska powiedziała, 

że 21 sierpnia miejsce miało uroczyste oddanie dróg powiatowych do użytku, tutaj Lisy - 

Mieczków - Kierzki oraz Jegiel - Żabin w Gminie Banie Mazurskie oraz podziękowała grupie 

radnych z Rady Powiatu oraz Pani Przewodniczącej za przybycie. Starosta Marzanna 

Wardziejewska dodała, że 1 września uczestniczyli w obchodach 84. rocznicy wybuchu II 

wojny światowej wraz ze wszystkimi członkami zarządu. Starosta Marzanna Wardziejewska 

poinformowała, że jak co roku z wielką przyjemnością uczestniczyła w Ogólnopolskiej Akcji 

Narodowej Czytanie. 12 września w jubileuszowym zgromadzeniu Związku Powiatów 

Polskich, które odbyło się na Zamku Królewskim w Warszawie z okazji 25-lecia 

usamorządowienia wspólnot powiatowych. . Starosta Marzanna Wardziejewska powiedziała, 

że 15 września uczestniczyła w konferencji pod nazwą „Strategicznie o stosunku Polaków  

do obrony ojczyzny'', zorganizowanej przez Akademickie Centrum Komunikacji 

Strategicznej. Starosta Marzanna Wardziejewska dodała, że Pan wicestarosta w tym samym 

dniu uczestniczył w Szczytnie, gdzie odbierał promesę na inwestycję VI edycji. Starosta 

Marzanna Wardziejewska przekazała, że powiat gołdapski na 19 powiatów ma trzecie miejsce 

w ilości uzyskanych środków i w ten sposób uzyskano 4504000,00 zł. Starosta Pani Marzanna 

Wardziejewska poinformowała, że te inwestycje są zaplanowane na rok 2024  

i jest to modernizacja ulic: ul. Jaćwieskiej, Partyzantów na odcinku koło przedszkola,  

ul. Tatyzy, ulicy całej Przytorowej, ul. Sikorskiego, Słonecznej i Chopina. 
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Radna Powiatu Pani Anna Falińska zapytała kiedy rozpocznie się remont mostu w Skoczach.  

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że na te pytanie odpowie Dyrektor 

Zarządu Dróg. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska odpowiedziała, że tak jak mówiła 

wcześniej chce zrobić to w ten sposób, żeby w jak najkrótszym czasie wykonać tą inwestycję, 

po to żeby nie utrudniać dojazdu dla mieszkańców oraz, że zostanie wyznaczony jak 

najkrótszy objazd na czas modernizacji. 

 

Radna Powiatu Pani Małgorzata Kuliś zapytała prezesa spółki GoldMedica o to, jak  

Pan poradził z obowiązkiem ustawowym, jakim była podwyżka dla pracowników w tym roku 

dwa razy oraz jaka jest kondycja obecnie finansowa GoldMedica. Radna Pani Małgorzata 

Kuliś zapytała czy funkcjonuje oddział chirurgii a jeżeli tak, to kto dyżuruje i ile zabiegów 

jest wykonywanych. Radna Pani Małgorzata Kuliś zapytała również o to jaki jest orientacyjny 

koszt przejazdu personelu na wizyty domowe w nocnej i świątecznej opiece, ponieważ 

wiadome jest, że lekarz, pielęgniarka jedzie taksówką. 

 

Prezes spółki GoldMedica Pan Mariusz Szubert poprosił o wcześniejsze informowanie  

go o przygotowanie danych na posiedzenia komisji lub sesji. Prezes spółki GoldMedica Pan 

Mariusz Szubert odpowiedział, że jedna podwyżka wynika z kodeksu prac, mieliśmy wzrost 

wynagrodzenia płacy minimalnej. Prezes spółki GoldMedica Pan Mariusz Szubert  

powiedział, że w jego ocenie to właściwie chyba nie dotyczyło tak naprawdę pracowników, 

bo większość pracowników ma te kwoty powyżej płacy minimalnej. Natomiast druga 

podwyżka, która wynikała z ustawy o wynagrodzeniu pracowników i podmiotów 

medycznych, która obowiązuje od kilku lat, została zrealizowana w taki sposób, że 

oczywiście zgodnie z przepisami jest procedowana poprzez porozumienie ze związkami 

zawodowymi. Prezes spółki GoldMedica Pan Mariusz Szubert powiedział, że w ustawie jest 

załącznik ze wskaźnikami i w zależności od stanowiska te wskaźniki są przepisywane do tej 

kwoty, także te podwyżki zostały zrealizowane. 

 

Radna Powiatu Pani Małgorzata Kuliś ponownie zapytała jak wygląda sytuacja finansowa 

spółki GoldMedica.  
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Prezes spółki GoldMedica Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że w tej chwili działalność 

GoldMedica jest zbilansowana. Prezes spółki GoldMedica dodał, że wszystko zależy również 

od tak zwanych nadwykonań, ale jest stabilna. Pan Mariusz Szubert powiedział, że jeśli 

chodzi o możliwość realizacji świadczeń, o to, że na przykład nie mamy zobowiązań 

wymagalnych, nie mamy żadnych zobowiązań w stosunku do pracowników, pensje są 

wypłacane w terminie, realizacja zobowiązań handlowych w stosunku do dostawców jest też 

realizowana w terminie. Prezes spółki GoldMedica Pan Mariusz Szubert uważa, że w tym 

momencie ta sytuacja wygląda dobrze, jest pod kontrolą, jest stabilna. 

 

Radna Powiatu Pani Małgorzata Kuliś poprosiła o informację na temat oddziału 

chirurgicznego. 

 

Prezes spółki GoldMedica Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że wykonywane są generalnie 

zabiegi skórne, wycięcia pod badania patomorfologiczne, znamiona skórne. Prezes spółki 

GoldMedica Pan Mariusz Szubert dodał, że głębszej chirurgii która wymaga sprzętu, bloku, 

sedacji, znieczulenia nie wykonują, bo nie ma w tym momencie sprzętu. Prezes spółki 

powiedział, że blok działa, to wykonanie jest na poziomie około 20-30%, ponieważ trudno 

mówić o dużej jakiejś chirurgii, w momencie kiedy nie ma sprzętu oraz dostępu do lekarzy. 

 

Radna Powiatu Pani Małgorzata Kuliś powiedziała, że duża szkoda, że sytuacja z oddziałem 

chirurgicznym tak wygląda, ponieważ ludzie mogliby skorzystać z pewnych usług, i można 

byłoby wiele innych rzeczy zrobić. 

Prezes spółki GoldMedia Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że jeśli pojawią się pieniądze na 

przykład unijne, to może spróbują jeszcze raz podejść do oddziału chirurgii. Prezes spółki 

odpowiedział na pytanie dotyczące kosztów przejazdów personelu i powiedział, że są 

podpisane umowy z osobami od usług taksówkarskich, które przyjeżdżają i zabierają tą kadrę 

w ramach POZ-u wyjazdowego. Prezes spółki GoldMedica powiedział, że nie jest w stanie 

natomiast teraz podać dokładnych danych. 

 

Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc poruszyła temat zaplanowanego 

EkoPiknika na połowę czerwca, który został odwołany w związku z niesprzyjającą pogodą. 

Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc zapytała czy wszystko było przygotowane 

i jakie środki na to poszły oraz dlaczego nie zrobiono go w innym terminie. 
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Sekretarz Powiatu Anna Makowska odpowiedziała, że w terminie późniejszym były różne 

inne imprezy organizowane przez gminę, w związku z czym nie można było zrobić tego w 

jednym terminie, żeby dwie imprezy odbywały się jednocześnie. Sekretarz Powiatu Pani 

Anna Makowska powiedziała, że koszty poniesione za grochówkę wyniosły 1200,00 zł. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska dodała, że grochówka została rozdysponowana dla 

gości, którzy przyjechali na imprezę, która była na placu, w której uczestniczyli: posłowie, 

pani senator oraz goście. Pozostała też, została rozdysponowana osobom, które były 

zaangażowane w organizację tego wydarzenia np. dla Domu Kultury.  

 

Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc zapytała czy w tym dniu nie była również 

impreza w centrum miasta. 

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska odpowiedziała, że tak ale dowiedzieli się o niej dwa 

tygodnie przed EkoPiknikiem dlatego nie wycofano się z organizacji. 

 

Radna Powiatu Pani Anna Falińska powiedziała, że szukali innego terminu i jest jej przykro, 

że impreza nie wypaliła. Radna Powiatu Pani Anna Falińska dodała, że ma nadzieję, że za rok 

wszystko się uda. 

 

Radna Powiatu Pani Wioletta Tomaszewska- Walc powiedziała, że również ma nadzieję, że w 

przyszłym roku impreza się odbędzie. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska dodała, że były jeszcze jabłka zakupione, natomiast 

one się nie zmarnowały, ponieważ było wyjście służbowe Pani starosty i jabłka poszły po 

prostu na inny cel. 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek powiedział, że udało się pozyskać z Rządowego Programu 

Inwestycji Strategicznych, VI edycja tak zwana PGR-owska. Wicestarosta Pan Andrzej 

Ciołek dodał, że jest to 98% zewnętrznych pieniędzy, które otrzymujemy, a 2% wkładu 

własnego, który dodajemy. Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek poinformował, że pierwszy 

wniosek wynosi 4500000,00 zł i obejmuje ulice: Jaćwieska, Partyzantów, w części Tatyzy, 

Przytorowa, natomiast drugi wniosek obejmuje ulice: Sikorskiego, Słoneczną, Chopina,  

to jest 2500000,00 zł, czyli w sumie powiat sięga po kwotę 4500000,00 zł. Wicestarosta  
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Pan Andrzej Ciołek powiedział, że należy wspomnieć również o gminie Gołdap, która 

sięgnęła po środki w pierwszym projekcie za prawie 1000000,00 zł i jest to budowa, 

przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowości Niedrzwica, Kowalki, Wilkasy i Boćwinka.  

I drugi wniosek, który Gmina Gołdap skutecznie doprowadziła do pozyskania środków, to 

jest projekt za prawie 1500000,00 zł i jest to droga wewnętrzna w miejscowości Rożyńsk 

Mały. Wicestarosta Andrzej Ciołek dodał, że Gmina Dubeninki również sięgnęła w ramach 

zadania modernizacji elementów sieci kanalizacyjnej na terenie popegeerowskim i tutaj kwota 

wynosi 2500000,00 zł. Wicestarosta Andrzej Ciołek powiedział, że jednostki organizacyjne  

z powiatu gołdapskiego, łącznie z powiatem gołdapskim uzyskała kwotę 9500000,00 zł,  

która pomoże w realizacji bardzo potrzebnych przedsięwzięć dla mieszkańców. 

 

Wójt Gminy Banie Mazurskie Pan Łukasz Kuliś powiedział, że w rozmowie z Panią starostą 

poprosił, żeby mieć na uwadze Gminę Banie Mazurskie i wmontować w któryś wniosek. 

Wójt Gminy Banie Mazurskie Pan Łukasz Kuliś powiedział, że napisał takie zapytanie 

odpowiedzi na tą chwilę nie miał. Wójt Gminy Banie Mazurskie Pan Łukasz Kuliś dodał, że 

jak dobrze słyszał jeżeli chodzi o Polski Ład, żadna droga z terenu Gminy Banie Mazurskie 

nie wskoczyła do wniosków. Wójt Gminy Banie Mazurskie Pan Łukasz Kuliś poruszył 

również temat niewłaściwego zachowania Pana radnego Karola Szablaka wobec pracownika 

urzędu gminy. 

 

Radny Powiatu Pan Karol Szablak przeprosił za swoje zachowanie i powiedział, że nie miał 

na celu nikogo urazić. Radny Powiatu Pan Karol Szablak dodał, że jeśli będzie się z nim 

widział, przeprosi osobiście. 

 

Ad. 18 

Wolnych wniosków  nie zgłoszono. 

 

Ad. 19 

Głosu wolnego nie zgłoszono.   

 

Ad. 20 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Anna Iwaniuk podziękowała Radnym za pracę  

oraz gościom za uczestnictwo. Zamknęła obrady LXX (70) Sesji Rady Powiatu. 
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Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 41 stron kolejno ponumerowanych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu 

w Gołdapi 

 

Alicja Anna Iwaniuk  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Monika Bruszewska. 


